
PROTOKOLL vid sammanträde den 3/3/58 i Supporterklubbens 
lokal, Floras kulle med sektionsstyrelsernas representanter 
samt Överstyrelsen.

NÄRVARANDE: Ö.S., Dunér , Nordlund, Rinman, Norén, Lövdahl, Eckerbrant
FOTBOLL: Berg, Lundquist, Malmgren.
BROTTNING: L. Öberg, H. Öberg, Adelskyl, Fridh.
Bandy: Edblad
BORDTENNIS: Göransson, Lindsjöö,Thiséus, Elmblad, Extergren. 
KONSTÅKNING: Henningsson /Herr/
BOWLING: Zetterlund, Jansson.
HANDBOLL: Othberg, Florsjö, Karlsson.
SKIDOR: Nirling, Johansson.
SLALOM : Almqvist, Nilsson. 
DAMSEKTION: Hellman, Rufelt. 
ORIENTERING: Hammar, Öqvist. 
ISHOCKEY: Lindgren
REVISORER: Hedvall, Lundberg 
HEDERS ORDF. Nordenskjöld.

§_____ 1.

Ordföranden öppnade sammanträdet.

§ 2.
Genomgicks förslag från sektionerna till utmärkelsetecken 

att utdelas å årsmötet. I den mån ej dessa uppgifter redan 
in lämnats, kompletterades desamma och resterande borde omgående 
insändas .

§ 3.

Årsmötets föredragningslista upplästes samt godkändes
Hans Garpe enhälligt som ledare av års mötesförhandlingarna.

§ 4.

Föregående årsmötesbeslut betr. medlemsavgifterna föreslogs 
i oförändrat skick. Likaså godkändes medlemsavgifternas in
förlivande till huvudkassan.

§ 5.
Mötet godkände förslaget om omval av styrelsen med 
den ändringen att Rinman och Eckerbrant skiftar plats. 
Förslaget skall tillställas årsmötet. Även förslaget 
om revisors omval bifölls. Betr. val av revisorssuppleanter 
uppdrogs åt hrr. Lindgren ,Malmgren och Extergren att 
söka få fram nya kandidater för årsmötet.

§ 6.
Informerades de närvarande om årsmötet med åtföljande suppé.

§ 7.
Diskuterades på förslag av Nordlund en centralsiering av 
köp av resebiljetter med ev. inkvartering. Efter diverse 
inlägg, konstaterades att de flesta sektioner redan nu 
utnyttjar Reso och där behandlats gynnsamt, varför läget 
ansågs tillfredsställande.



§ 8.

Lövdahl uppmanade än en gång att taga mer allvarligt på 
uppgiften med fritidsgrupperna, vilka inbringade föreningen ej 
föraktliga summor.

§ 9.
For övrigt diskuterades ev. medlemsskap av Räddningskåren samt 

ev. kollektivförsäkring för föreningens medlemmar. På grund av för 
stora kostnader bl.a. föranledde förslagen ingen åtgärd.

§ 10.

Med anledning av fotbollens tillgodohavande i samband med 
Hammarbybacken efterlyste Berg backhoppningsintresset i Stockholm, 
samt ställde sig frågande till ev. möjligheter att inkassera några 
större summor i smband härmed. Ordf. redogjorde för de missgynnande 
omständigheter som de senare åren givit mindre gott resultat, men 
påpekade samtidigt att tidigare tävlingars resultat i ekonomiskt 
avseende varit mycket bra. I samband här med redogjorde Norén för 
det negativa resultatet av underhandlingarna med Skidförbundet 
om ytterligare en tävlingsdag denna sässong.

Hammar efterlyste större bidrag från Stockholms stad till 
backen, men enl. Dunér kunde för närvarande inga ytterligare bidrag 
tänkas, varför bl. a. tanken på lyse i backen med åtföljande kvälls
tävlingar måste ställas på framtiden.

Hammar undrade dessutom om det ej vore tänkbart att en del 
priser från föreningens prisskåp i Stadion kunde skänkas till 
tävlingar inom sektionerna. Detta ansåg mötet dock ej aktuellt.

På förfrågan av Henningsson om möjligheter ej finnes att 
komma över billigare träningsplaner för Skridsko, meddelades från 
Ordf. att sektionen borde söka därom till Stockholms Stad.

Då intet vidare förelag avslutatde Ordf. sektionssammankomsten.


